
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 13.10.2024 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: OR.III.0002.5.2024 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1) Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 17.09.2024 roku przed Pomnikiem Chwały Oręża Polskiego w Sulechowie odbyły 

się uroczystości upamiętniające 85. rocznicę agresji sowieckiej Rosji na Polskę. W 

uroczystościach udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski, II Wiceprzewodnicząca Pani 

Izabela Wojewoda oraz radni Pan Bernard Kamiński, Pan Piotr Czuba, Pan Jacek Światły, Pani 

Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

2. W dniach 02.09.2024 – 07.10.2024 odbywają się wybory sołtysów w sołectwach Gminy 

Sulechów, którym przewodniczą Radni Rady Miejskiej w Sulechowie. W okresie 

międzysesyjnym odbyły się wybory w 11 sołectwach, którym przewodniczyli radni: Pan Piotr 

Miszkiewicz, Pan Michał Pilarz, Pani Karolina Szarłata, Pan Przemysław Pokład, Pan Piotr 

Czuba, Pan Jerzy Rozynek, Pan Piotr Bodnar, Pan Romuald Modrzyk, Pan Wiesław 

Kołakowski. 

3. W dniu 18.09.2024 roku w hali sportowej Szkoły Podstawowej w Kijach odbyło się 

spotkanie z mieszkańcami wsi w sprawie możliwej budowy biometanowni. W spotkaniu udział 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Roman 

Wilczyński i Pan Przemysław Pokład.  

4. W dniu 24.09.2024 w Szkole Podstawowej nr 1 w Sulechowie odbyło się uroczystość 

pasowanie na ucznia uczniów klas pierwszych. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Jerzy Rozynek. 

5. W dniu 01.10.2024 w odbyło się spotkanie z władzami spółki Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa Sulechów w  sprawie omówienia zasad przeprowadzania naboru wniosków o 

zawarcie umowy najmu lokali mieszkalnych wybudowanych w ramach inwestycji realizowanej 

przez spółkę. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski oraz radni Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr Czuba, Pan Michał 

Pilarz.  

6. W dniu 11.10.2024 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski oraz radni Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Czuba, Pan 

Piotr Miszkiewicz, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

7. Jednocześnie informuję, że w każdy piątek w godzinach 13:00 - 14:00 w Biurze Rady po 

uprzednim zawiadomieniu mieszkańców odbywają się dyżury Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

W okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

1. Wniosek o ujęcie zadań w budżecie na rok 2025 – Radny Artur Cukrowski (do wiadomości 

Rady); 

2. Wniosek mieszkańców ulicy Spółdzielczej o wprowadzenie zadania do budżetu na rok 2025 

– wniosek został omówiony w czasie posiedzenia wspólnego w dniu 8 października 2024 r.; 

3. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na wniosek mieszkańców w sprawie budowy drogi - ul. 

Urody Życia. Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym; 

4. Prośba mieszkańców ulicy Lipowej i Wojska Polskiego o interwencję. W tej sprawie 

otrzymaliśmy Pismo Dyrektora ZGMK w Sulechowie. Temat został omówiony w czasie 

posiedzenia wspólnego w dniu 8 października 2024 r.; 

5. Wniosek Radnej Karoliny Szarłaty do komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. 

Wniosek przekazałem wszystkim Państwu Radnym oraz Komisji Przestrzegania Prawa i 

Ochrony Środowiska z prośbą o opinię; 

6. Interpelacja Radnego Arkadiusza Sowińskiego. Interpelację przekazałem wszystkim 

Państwu Radnym, Panu Burmistrzowi oraz Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska z prośbą o opinię; 

7. Korespondencja z właścicielami działki przewidywanej pod budowę sali wiejskiej w 

miejscowości Obłotne. Pismo Burmistrza oraz odpowiedź właścicieli (do wiadomości Rady). 

8. Sprzeciw mieszkańca w sprawie lokalizacji biometanowni w miejscowości Kije. W tej 

sprawie wpłynęły także dwie skargi mieszkańców. Całość przekazałem Panu Burmistrzowi z 

prośbą o stanowisko oraz Komisji Skarg Wniosków i Petycji z prośbą o przeprowadzenie 

postępowania wyjaśniającego; 

9. Wnioski firmy TRASAL Sp. z o.o. w sprawie uzgodnień prac, których inwestorem jest PKP 

SA. Temat został omówiony w czasie posiedzenia wspólnego w dniu 8 października 2024 r. 

10. Wniosek o zwiększenie dotacji - KS LECH Sulechów. Temat został omówiony w czasie 

posiedzenia wspólnego w dniu 8 października 2024 r.; 

11. Wniosek mieszkanki miejscowości Pomorsko o ujęcie zadań w budżecie na rok 2025. 

Temat został omówiony w czasie posiedzenia wspólnego w dniu 8 października 2024 r.; 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

12. Skarga mieszkańca miejscowości Górzykowo na wybory sołtysa przeprowadzone w dniu 

19 września 2024 r. Skargę przekazałem Komisji Skarg Wniosków i Petycji z prośbą o 

przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego; 

13. Wniosek o ujęcie zadań w budżecie na rok 2025 - sołectwo Obłotne (do wiadomości Rady); 

14. wniosek o ujęcie zadań w budżecie na rok 2024 - sołectwo Cigacice (do wiadomości Rady); 

15. Informacja o rozpatrzeniu skargi przez Lubuskiego Kuratora Oświaty (do wiadomości 

Rady); 

16. wniosek Radnego Jacka Światłego o ujęcie zadań w budżecie na rok 2025 (do wiadomości 

Rady); 

17. Wniosek o ujęcie zadań w budżecie na rok 2025 - sołectwo Okunin (do wiadomości Rady); 

18. Wniosek mieszkańców ulicy Żwirki i Wigury w Sulechowie w sprawie budowy kanalizacji. 

Temat został omówiony w czasie posiedzenia wspólnego w dniu 8 października 2024 r.; 

19. Wniosek o nadanie nazwy oraz naprawę ulicy w miejscowości Cigacice. Temat został 

omówiony w czasie posiedzenia wspólnego w dniu 8 października 2024 r.; 

20. Prośba o organizację spotkania z przedstawicielami firmy B+C Ekoenergia. Pismo wraz z 

terminem spotkania przesłałem Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi; 

21. Wnioski klubu radnych PIS do budżetu 2025 i WPI (do wiadomości Rady); 

22. Sprawozdanie straży miejskiej z działań podejmowanych w wrześniu 2024r. (do 

wiadomości Rady); 

23. Odpowiedź na wniosek klubu PiS o ujęcie zadań w budżecie – zakup parkometrów (do 

wiadomości Rady); 

24. Rezygnacja Radnego Arkadiusza Sowińskiego z funkcji wiceprzewodniczącego Komisji 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


